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VRAGEN van de PvdA van mevrouw C.E. Bloemhoff en de heer J.P. Loopstra 
betreffende gezamenlijke strategie banen Noord-Nederland. 
(Binnengekomen: 11 juli 2013.) 
 
Op dit moment wordt door minister Blok een plan ontwikkeld voor de afslanking van 
de rijksdiensten. Ook in de stad zijn de nodige rijksdiensten gevestigd, zoals de 
Belastingdienst, DUO, Agentschap Telecom en de Nederlandse Voedsel- en 
Warenautoriteit. Door de reorganisatie bij de Rijksoverheid staan in heel Nederland 
de nodige banen op het spel. 
 
In maart 2013 is door de Tweede Kamer een motie aangenomen waarin de Kamer de 
minister heeft opgeroepen om Friesland, Groningen, Drenthe, Limburg en Zeeland te 
ontzien bij het weghalen van overheidsinstanties. Nu worden de provincies Fryslân en 
Drenthe echter hard getroffen door de meest recente plannen van Blok. Als gevolg 
daarvan is vorige week een motie door de Tweede Kamer aangenomen dat meer 
banen behouden moeten blijven in Fryslân en Drenthe (Kamerstukken II 2012/13, nr 
31 490, 125 en 126). Dit moet vóór 1 oktober uitmonden in aanvullende voorstellen. 
De uitvoering van deze motie zou ten koste kunnen gaan van banen in Groningen. 
 
De PvdA-fractie vindt het zeer onwenselijk dat de uitvoering van de motie ten koste 
zou gaan van de werkgelegenheid in Groningen. In Stad en Ommeland is de 
werkgelegenheid toch al beperkt. Het herverdelen van de pijn tussen de drie 
noordelijke provincies, betekent feitelijk het herverdelen van de schaarse 
werkgelegenheid in het noorden. In plaats daarvan zou de PvdA in Groningen liever 
zien dat werkgelegenheid eerlijk gedeeld wordt tussen regio’s met relatief veel 
werkgelegenheid en regio’s met relatief weinig werkgelegenheid, zoals Noord-
Nederland. Een eenduidige lijn tussen de bestuurders in Noord-Nederland en een 
krachtige lobby van het SNN is daarom noodzakelijk. 
 
De PvdA heeft daarom de volgende vragen aan het college. 
 
1. Deelt het college de opvatting dat de noordelijke bestuurders rond de afslanking 

van de rijksdiensten gezamenlijk moeten optrekken? Zo ja, wat heeft het college 
tot nu toe op dit punt concreet gedaan? 

2. Welke rol speelt het SNN bij de lobby richting ‘Den Haag’ met betrekking tot de 
reorganisatie van rijksdiensten? Welke acties heeft SNN ondernomen? 

3. Hoe beoordeelt het college de motie die vorige week door de Tweede Kamer is 
aangenomen?  

4. Welke acties gaat het college in de periode van nu tot 1 oktober 2013 
ondernemen om te voorkomen dat banen voor Groningen verloren gaan? 
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5. Deelt het college de opvatting van de PvdA dat als gevolg van de motie geen 

concurrentieslag moet ontstaan tussen de drie noordelijke provincies? En deelt 
het college de opvatting dat alles erop gericht moet zijn om meer 
werkgelegenheid voor het noorden te behouden en aan te trekken in plaats van 
werkgelegenheid in het noorden te herverdelen? 


